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  1. 今天早上，我和數位志工撿拾海灘上的垃圾。 

     This morning, several volunteers and I picked up the trash on the beach.  

  2. 這個週末，你有任何計畫嗎? 

     Do you have any plans for this weekend? 

  3. 蕭敬騰的閱讀障礙並沒有阻撓到他。他的老師給他一些關於他音樂天賦 

忠告，帶給他新生活。 

     Jam Hsiao’s reading problem didn’t stop him.  His teacher gave him some 

advice about his gift for music, and it btought him a new life. 

  4. 一切都很好，除了你的手指以外，因為你弄斷它了。 

       Everything is fine except for your finger because you broke it. 

  5. 你必須吃藥並在家躺在床上。 

     You have to take medicine and lie in bed at home. 

  6. 發生什麼事? 

     What happened? 

  7. 感恩節是在 11月第 4個星期四。           

       Thanksgiving is on the fourth Thursday of November. 

  8. 沒人注意到「黑糖」進教室了。 

     Nobody noticed “Brown Sugar” entering the classroom. 

9.   台灣人不會給時鐘或雨傘當作禮物。 

     People in Taiwan don’t give clocks or umbrellas as presents. 

 10. 日語中，“comb”和「死亡」的發音相同。 

     In Japanese, “comb” has the same sound as the word for death. 

 11. 和人們面對面溝通是重要的。 

     It is important to talk with people face to face. 

 12. 請遵守這些規則以維安全。 

     Please follow these rules to keep your safety. 

 13. 等天色暗了，我們將升起營火和烤肉。 

     We’ll build a camp fire and have a barbecue when it’s dark.  

 14. 浮潛時，我們將看到各式各樣的珊瑚礁。多麼美妙的體驗。 

     While we are snorkeling, we will see different shapes of coral reefs. 

     What a wondreful experience. 

 

 



 

 

15.我不太會用筷子。有時候用到快讓我捉狂。 

   I’m not good at using chopsticks.  They sometimes drive me crazy. 

16.在法國，學生吃很多蔬菜在午餐中。最後，以水果當作甜點。 

   In France, students have a lot of vegetables in their lunch.  In the end, there is  

 fruit for dessert.           

17.當地震發生時，網路大約在 20秒內被塞爆地震新聞。 

   When an earthquake hits, Internet users fill the Net with news about the quake in 

 around 20 seconds. 

18.握住書包在你的頭上，然後走樓梯下來。 

   Hold your school bag on your head and walk down the stairs. 

 


